
Pljesak i ovacije na koncertu posvećenom legendarnom filmskom 

skladatelju Morriconiju

9.10.2024.

Dugotrajnim pljeskom i ovacijama brojna je publika u HNK u Varaždinu u utorak nagradila 

glazbene goste koji su ih proveli bogatom filmskom glazbenom ostavštinom legendarnog 

talijanskog skladatelja Ennia Morriconea. „Cinema Morricone: An Intimate Celebration“ bio 

je naziv koncerta na kojem su flautistica Sara Andon (SAD) i pijanist Simone Pedroni 

(Italija) izveli neke od najpoznatijih skladbi glazbenika, koji je iza sebe ostavio više od 500 

soundtrackova, 70 milijuna prodanih ploča te imao šest nominacija te dva osvojena 

Oscara.  

Na koncertu su bili i dobitnici najprestižnije filmske nagrade Oscar Mark Ulano i Stuart 

Wilson, trostruki dobitnik Emmya Roland Vajs te najznačajniji producent filmske glazbe na 

svijetu Robert Townson.

Filmska glazbena elita u Varaždin je stigla zahvaljujući Sveučilištu Sjever koje je napravilo 

novi iskorak: na tom visokom učilištu dijelom će se provoditi obrazovni program 

specijaliziran za filmski zvuk pod nazivom „Film & Media Sound Academy“. Riječ je o 



novom i inovativnom međunarodnom obrazovnom programu kreiranom s ciljem da se 

zadovolje sve veće potrebe za visokoobrazovanim stručnjacima u području snimanja i 

dizajna zvuka za film i medije.

Među uzvanicima na koncertu bio je i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, koji je 

čestitao Sveučilištu Sjever na suorganizaciji ovog događanja i dovođenju filmske elite.

- Prava je privilegija bila poslušati odličan koncert, na kojem su bili i gosti iz svijeta filmske 

industrije koji su radili s mnogim velikim redateljima i na poznatim filmovima poput Titanica,

Jamesa Bonda, Batmana. Njihov dolazak na Sveučilište Sjever od neprocjenjive je 

vrijednosti za studente, jer bit će to jedinstvena prilika da i oni doznaju više o njihovom 

radu, produkcijama, filmskoj industriji. Nadam se da će se ova suradnja nastaviti i dalje, a 

s obzirom na njihove već sada odlične impresije, možda upravo ovaj dio Hrvatske postane 

kulisa za neku novu filmsku uspješnicu. Čestitam Sveučilištu Sjever na još jednom 

iskoraku, polaznici ove nove edukacije zasigurno će lakše pronaći svoj željeni put u 

filmskoj industriji -istaknuo je župan Stričak.






